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Square Pattern VII

Picture Description1)

A blue-toned photograph showcases a grid of small square tiles reflecting a cloudy sky, creating a textured
and visually interesting surface.

Analysis1)

This striking photograph captures a mesmerizing grid of blue tiles, each reflecting the sky above like a
miniature mirror. The arrangement creates a captivating pattern, where the tiles’ geometric precision
contrasts with the fluidity of the reflected clouds. The interplay of light and color evokes a sense of
depth and movement, transforming a simple architectural element into an abstract landscape.
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008623 - Square Pattern VII

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 06/2020 06/2020 06/2021

Width Height Bits/Color

Original Size 4912 px 4912 px 16

Ratio ca. 1 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Quadratmuster VII

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A blue-toned photograph showcases a grid of small square tiles reflecting a cloudy sky, creating a textured and visually interesting surface.
    
    
      Eine blau getöntes Fotografie zeigt ein Raster aus kleinen quadratischen Fliesen, die einen bewölkten Himmel reflektieren und so eine strukturierte und visuell interessante Oberfläche erzeugen.
    
    
      This striking photograph captures a mesmerizing grid of blue tiles, each reflecting the sky above like a miniature mirror. The arrangement creates a captivating pattern, where the tiles' geometric precision contrasts with the fluidity of the reflected clouds. The interplay of light and color evokes a sense of depth and movement, transforming a simple architectural element into an abstract landscape.
    
    
      Diese beeindruckende Fotografie fängt ein faszinierendes Raster aus blauen Kacheln ein, von denen jede den Himmel wie ein Miniaturspiegel reflektiert. Die Anordnung erzeugt ein fesselndes Muster, bei dem die geometrische Präzision der Kacheln mit der Fluidität der reflektierten Wolken kontrastiert. Das Zusammenspiel von Licht und Farbe erweckt ein Gefühl von Tiefe und Bewegung und verwandelt ein einfaches Architekturelement in eine abstrakte Landschaft.
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